



Styrelsemöte 13. Protokoll

Datum: 23 maj

Plats: Kojan

Tid: 16:00

Närvarande: Alexandra Berntling, Frida Jungnell (anländer under punkt 3.a.), Vilhelm Österås, Stephanie Chramer Hagström, Moa Linder, Lisa Risberg, Valerie John, Rebecka Wennberg, Rebecca Angelis, Liam Samanen, Tova Ridderström.

Föranmälda förhinder: Julia Brand.

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 16:12.

b. Val av mötesordförande

Alexandra Berntling valdes till mötesordförande.

c. Val av mötessekreterare

Vilhelm Österås valdes till mötessekreterare.

d. Val av justerare tillika rösträknare

Moa Linder valdes till justerare tillika rösträknare.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

f. Anmälan av övriga frågor

g. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h. Föregående protokoll

Justerat och ska signeras.

2. Informationspunkter

a. Information från Presidiet



i. Årsinlämning till SESUS

Alexandra meddelar att årsinlämningen till SESUS nu är inskickad. Om SESUS hör av sig med detaljer eller frågor kommer presidiet att ta hand om det.

ii. Champs of Campus

Vilhelm meddelar att ett lag från Läs United var med på årets Champs of Campus. Läs United spelade bra och slutade på en fjärdeplats.

Det har framkommit att ett annat lag agerat osportsligt under dagen men att berörda föreningar diskuterar situationen. Vilhelm berättar vidare att han har haft diskussion med arrangörerna om hur Läs United uppfattade dagen vilket kommer att tas vidare till berörda föreningar. Alexandra föreslår ett möte med de berörda föreningarna för att alla lag i framtida års Champs of Campus ska vilja delta och ha kul under dagen och se vilka åtgärder som kan göras framöver.

iii. Campusrådsmötet

Alexandra deltog på campusrådsmötet och meddelar att F.E.St. tog upp problem de har uppfattat med salstentor. Det gäller främst på Albano och undrar om andra föreningar har haft problem när det kommer till salstentor. De har väckt frågan om andra föreningar kan samla in information om hur de har upplevt sina salstentor på universitetet. (Se beslutspunkt 5.a).

iv. Ny bokklubsutskottsansvarig

Alexandra meddelar att Melis har kontaktat presidiet om att sluta som ansvarig för bokklubben. Dock kommer Melis att fortsätta terminen ut, men till hösten behöver vi en ny utskottsansvarig och bör inför höststart annonsera att vi söker ny ansvarig.

b. Information från Klubbmästarna

i. Pubråd



Moa meddelade att de deltog i pubråd tillsammans med Stockholms Universitets studentkår (SUS). På pubrådet deltog olika pubansvariga främst på Frescati. Fokuset under mötet var att SU och SUS anordnar en välkomstdag den 30 augusti där de gärna vill att så många föreningar som möjligt deltar genom att ha pubar öppet eller visa sig med olika aktiviteter på campus. SUS poängterar att det är bra att synas och att det kan erbjudas aktiviteter som inte bara är pubverksamhet. Moa meddelar att hon kommer väcka frågan mer i styrelsen och LäS KMs gemensamma meddelande-kanal.

ii. Valmöte

Moa meddelar att klubbmästeriet hade valmöte där fyra personer valdes in till föräldrar inför höstterminen.

iii. 12h festen

Moa meddelar att de har 11 arbetare inklusive Moa och Lisa som kommer att jobba under 12h festen av Samhällsvetenskapliga föreningen. På plats kommer arbetarna från LäS KM att sälja mat och hjälpa till där de behövs.

c. Information från Kassör

i. Uppdatering

Stephanie meddelar att ekonomin ser bra ut. Det har framkommit att det saknas ett kvitto från finsittningen av ett inköp. Det framkommer inom styrelsen att de kvittot inte har redovisats än men finns och kommer att läggas till inom kort. Stephanie meddelar vidare att hon kommer ha halvårsavstämning med Gustav för att se över alla kvitton som har inkommit.

d. Information från PR-ansvarig

i. Föreningshälsan



Rebecka meddelar att de ansvariga för föreningshälsan kommer att avgå från sina utskotts-poster vid terminens slut och att vi behöver annonsera till hösten om det finns intresse för nya utskottsansvariga.

e. Information från Aktivitetsansvariga

i. RFSU

Tova meddelar att föreläsningarna med RFSU nästan är helt spikade inför hösten. De kommer att ha ett ytterligare möte i juni för att sätta de sista detaljerna inför hösten.

f. Information från Sittningsmästare

i. Finsittningen

Rebecca meddelar om finsittningen att toastmasters gjorde ett bra jobb och tackar dem samt dekorationsansvarig för hjälpen och samarbetet. De har framkommit att gäster tyckte det var väldigt roligt och att maten var god. Arbetarna på plats jobbade också väldigt bra.

g. Information från Övergeneral

i. Lärarinsparquen

Liam meddelar att det kommer skickas ut bekräftelsemail idag till vilka grupper respektive faddrar ska ansvara för. Dansbanan ska bokas idag när de har fått reda på vilken mailadress man ska kontakta. Liam meddelar vidare att det under morgondagen kommer att vara ett uppstyrt häng med generalerna inför sommarlovet. Allting är i sin ordning inför sommaruppehållet.

h. Information från Administratör

i. Goodiebags

Valerie har tagit till sig flera tips och önskemål till material inför hösten. Exempelvis nyckelband, överstrykningspennor, klistermärken, post-it lappar, stiftpennor eller skrivblock. Valerie har undersökt hur många tygkassar som finns vilket i nuläget är ca 300 stycken. Förra året beställdes 500 stycken och frågan väcks om det ska beställas fler



för att säkerhetsställa att vi har tillräckligt många. Det framkommer att det kan räcka med de vi har men att det är bra att vara i god tid inför världsläraveckan och till vårterminen 2025.

ii. **Bandyklubbor**

Valerie väcker frågan om att införskaffa bättre bandyklubbor som kan användas av föreningshälsan. Alexandra meddelar att vi kan söka bidrag via SUS för att genomföra det.

iii. **Medaljer**

Valerie meddelar om medaljer som ska användas under Lärarinsparquen och påpekar att det finns många kvar från tidigare år som vi kan återanvända. Dock finns det inte lika mycket band eller nålar som kommer att behöva införskaffas om man vill ha medaljer som man kan nåla fast på bröstkorgen till deltagare.

Mötet ajourneras klockan 17:25.

Mötet återupptas klockan 17:31.

i. **Information från arbetsgrupper**

i. **Examensgruppen**

Alexandra meddelar att det börjar närma sig och att de sista beställningarna ska göras. Sista anmälningdatum närmar sig också. Det kommer att skickas ut förslag om mötesdatum till den berörda arbetsgruppen inom kort.

ii. **Balkomittén**

Rebecca meddelar att de kommer att ha ett möte innan sommarlovet.

iii. **Stadgegruppen**

Arbetet fortlöper.

iv. **Budgetgruppen**



Arbetet fortlöper.

v. **Sponsorgruppen**

Liam meddelar att fler ska fylla i den gjorda tabellen angående vilka man har kontaktat för sponsring.

vi. **Stipendiegruppen**

Arbetet fortlöper.

3. Beslutsuppföljning

Inga beslutsuppföljningar.

4. Diskussionspunkter

a. **Faddrar till utbytesstudenter HT24**

Alexandra, vi har blivit kontaktade om vi kan vara fadder till lärarstudenter i höst. Både delta i introdagar samt om någon gärna vill vara fadder.

I frågan yttrade sig: Alexandra, Moa, Frida, Tova, Rebecka.

Alexandra meddelar att vi har blivit kontaktade om att vara faddrar till lärarstudenter i höst. Vi kan dels delta på erasmusstudenternas introdagar och om någon skulle vilja vara fadder.

Det framkommer att tidigare år har detta inneburit att man ses någon gång i veckan och i en faddergrupp planerar man aktiviteter för utbytesstudenter för att bygga kontakter. Det vanligaste är att de vill se mer av Stockholm och kanske inte så mycket av föreningslivet på SU. Tidigare år har föreningen haft en träff där de bjöd in utbytesstudenter och samtidigt lyfte Lärarinsparquen för dessa. Eventuellt kan föreningen hålla en specifik träff för detta ändamål.

Alexandra yrkar på:

Att: skicka ut information om fadderintresse för utbytesstudenterna i nyhetsbrevet.



Frida yrkar på tilläggsförslag
med tilläggsförslag Att: Kolla om möjligheterna att anordna en träff med
utbytesstudenterna i början av hösten.

Styrelsen beslutar

*Att1: Skicka ut information om fadderintresse för utbytesstudenterna i
nyhetsbrevet*

*Med tilläggsförslag Att: Kolla om möjligheterna att anordna en träff med
utbytesstudenterna i början av hösten.*

5. Beslutspunkter

a. Formulär angående salstenta problem

(Se punkt 2.iii.). Eftersom att frågan har väckts om hur det går till och
studenters uppfattning av hur bra de tycker salstentor på SU har funkat ställs
frågan om vi som förening ska skicka ut ett formulär till medlemmar där de
får säga deras upplevelser av salstentor.

Styrelsen beslutar

*Att: Skicka ut ett formulär till våra medlemmar om deras uppfattning ifall
de har haft problem under salstentor på SU:*

6. Under mötet väckta frågor

Inga väckta frågor.

7. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte: Torsdag 13 juni på Kojan klockan 18:00.



8. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 17:55.

Protokollet justeras & godkänns av:

Alexandra Berntling

Ordförande: Alexandra Berntling

Vilhelm Österås

Sekreterare: Vilhelm Österås

Moa Linder

Justerare: Moa Linder